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 Nuclear Energy Data is the OECD Nuclear Energy Agency's annual compilation of statistics and country reports documenting the status of nuclear power in the OECD area. Information provided by member country governments includes statistics on installed generating capacity, total electricity produced by all sources and by nuclear power, nuclear energy policies and fuel cycle developments, as well as projected generating capacity and electricity production to 2035, where available. Total electricity generation at nuclear power plants and the share of electricity production from nuclear power plants declined in 2012 as a result of operational issues at some facilities and suspended operation at all but two reactors in Japan. Nuclear safety was further strengthened in 2012 following safety reviews prompted by the Fukushima Daiichi nuclear power plant accident. Governments committed to maintaining nuclear power in the energy mix pursued initiatives to increase nuclear generating capacity. In Turkey, plans were finalised for the construction of the first four reactors for commercial electricity production. Further details on these and other developments are provided in the publication's numerous tables, graphs and country reports.
 
 This publication contains 'StatLinks'. For each StatLink, the reader will find a URL which leads to the corresponding spreadsheet. These links work in the same way as an Internet link.
 
 Les Données sur l'énergie nucléaire, compilation annuelle de statistiques et de rapports nationaux de l'Agence de l'OCDE pour l'énergie nucléaire, présente la situation de l'énergie nucléaire dans les pays de l'OCDE. Les informations communiquées par les pouvoirs publics des pays membres de l'OCDE comprennent des statistiques sur la puissance nucléaire installée, la production d'électricité totale et nucléaire, les politiques nucléaires, les évolutions du cycle du combustible ainsi que, lorsqu'elles sont disponibles, des projections jusqu'en 2035 de la puissance nucléaire et de la production d'électricité. En 2012, la production totale d'électricité des centrales nucléaires mais aussi la part du nucléaire dans la production d'électricité ont diminué en raison de problèmes d'exploitation rencontres par certaines installations et de la mise à l'arrêt de tous les réacteurs japonais sauf deux. À l'issue des réexamens de la sureté entrepris après l'accident de Fukushima Daichi, la sureté nucléaire s'est renforcée en 2012. Les pays décides à conserver le nucléaire dans leur mix énergétique ont avancé dans leurs projets d'augmentation de la puissance nucléaire installée. La Turquie a mis la dernière main au projet de construction de ses quatre premiers réacteurs destines a la production d'électricité. Le lecteur trouvera de plus amples informations sur ces évolutions et d'autres développements dans les nombreux tableaux, graphiques et rapports nationaux que contient cet ouvrage.
 
 Cette publication contient des < StatLinks >. Fonctionnant comme un lien internet, un StatLink fournit l'acces a la feuille de calcul correspondante.
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